

No. 3850. CONVENTION ON THE RECOVERY ABROAD OF MAINTENANCE. DONE AT NEW YORK ON 20 JUNE 1956¹

N° 3850. CONVENTION SUR LE RECouvreMENT DES ALIMENTS À L'ÉTRANGER. FAITE À NEW YORK LE 20 JUIN 1956¹

ACCESSION

Instrument deposited on:

13 March 1975

UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN
AND NORTHERN IRELAND

(With a declaration, made under article 12, to the effect that the Convention shall not apply to any of the territories for whose international relations the United Kingdom is responsible. With effect from 12 April 1975.)

OBJECTION to reservations made by Argentina² upon accession in respect of articles 12 and 16

Notification received on:

13 March 1975

UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN
AND NORTHERN IRELAND

"In accordance with article 17(1) of the Convention, the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland objects to reservations (b) and (c) in respect of articles 12 and 16 of the Convention made by the Argentine Republic on its accession to the Convention on 29 November 1972."

Registered ex officio on 13 March 1975.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 268, p. 3; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 3 to 5 and 7 to 11, as well as annex A in volumes 780, 798, 848, 867 and 939.

² *Ibid.*, vol. 848, p. 243.

Vol. 960, A-3850

ADHÉSION

Instrument déposé le :

13 mars 1975

ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE ET
D'IRLANDE DU NORD

(Avec une déclaration, faite conformément à l'article 12, aux termes de laquelle la Convention ne s'applique à aucun des territoires dont le Royaume-Uni assume les relations internationales. Avec effet au 12 avril 1975.)

OBJECTION aux réserves formulées par l'Argentine² lors de l'adhésion à l'égard des articles 12 et 16

Notification reçue le :

13 mars 1975

ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE ET
D'IRLANDE DU NORD

[TRADUCTION — TRANSLATION]

Conformément à l'article 17, paragraphe 1, de la Convention, le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord objecte aux réserves b et c que la République Argentine a formulées à l'égard des articles 12 et 16 de la Convention, lors de son adhésion à la Convention le 29 novembre 1972.

Enregistré d'office le 13 mars 1975.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 268, p. 3; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 3 à 5 et 7 à 11, ainsi que l'annexe A des volumes 780, 798, 848, 867 et 939.

² *Ibid.*, vol. 848, p. 243.